
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 06.03.2024 
Deltagere: 
 
 
 
 
 
Fravær:                                  

Morten Forland, Petter Tiltnes, Øyvind Ø. Danielsen, Jørn 
Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Henriette Angelica Bakkeli Götz, Morten Riis Andersen, 
Petter Farstadvoll 
 
Maya Yasmina Iskander, Anders Røynås 
 

 
Dato: 

 
06.03.2024 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Møtereferat 13.02. 2024 godkjent.  
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Generell oppsummering  
Mye jobbing med årsmøte, årsberetning, regnskap og budsjett  
Planlegging 2024  
Planlegging ritt  
Mye arbeid med Styrkeprøven AS  
 
Prioriterte oppgaver siden forrige møte: 
Planlegge sesongen 2024  
Årsberetninger og regnskap 2023 og budsjett 2024  
Møte med NCF, politi, SVV og BYM om landeveisritt  
Møte satsingsgruppe 15-16 år  
Styrkeprøvens planer om å arrangere ritt utenfor NCFs terminliste 
og lisenser   
Arrangørmøte for Norgescup terreng  
Publisering av diverse saker på froy.no  
Møte med Skullerudstua om samarbeid  
Planlegge fellesopplegg Color Line Tour  

 
Prioriterte oppgaver fremover  
Årsmøte 20. mars  
Forbundsting 16. og 17. mars  
Møte mellom eierklubbene i Styrkeprøven AS 07.03.d.å. 
Møte med funksjonærer om NM/NM landevei 13. mars  
Møte med politi, BYM og SVV og landeveisritt 21. mars  
Planlegge møte i forliksrådet 17. april  
Promotering av Oslo Terrengsykkeluke – spesielt 
Terrengsykkelrittet  
Sende ut innkalling til funksjonærer før ritt  - før påske  
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Planlegge ritt – inkludert møte med NC-arrangører terreng 27. 02  
Planlegge forbundsting i NCF  
Følge opp ungdom i arbeid   
Arbeid med Nye stier – sponsoravtaler  
Jobbe med rekruttering, sammen med Henriette og resten av 
styret  
Sesongstart turgruppene - rekrutteringstiltak  

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten:  

6 påmeldte til felles tur og rittet «Color Line» pr. nå. Fortsetter å 

reklamere for turen, og håper på flere ryttere. Har vært i kontakt 

med tidligere faddere, Geir Westgaard og Geir Tresselt, som 

fortsetter med fadderordning også denne denne sesongen.  

Kaller inn til møte med gruppene fremover for å legge en sportslig 

plan. Ønsker Kick-off før sesongstart, enten gruppen alene eller alle 

gruppene sammen. 

 

Espen: 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: 
Det har vært foreldremøte i ungdomsgruppene. Sender ut info til 
gruppene at rammene er redusert.  
 
Petter F:  
Senior ryttere har oppholdt seg i Spania i flere uker, sesongstart 
ritt. Frøy har gjort det godt i ritt, og henger med de store lagene.  
Er kommet inn en sponsor til terreng, U23, og junior - landslag.  

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Banen i Asker:  
Jobber med å få arrangere regionsmesterskap til høsten. Banen i 
Asker er generelt allerede nå på samme nivå som banen i Sola.  
 
Landevei:  
En rytter utenlands, økende aktivitet mht. ritt.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

 
 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Frøy bilen skal inn på garantiservice Mandag 25 Mars. 1 - 2 dager 
rep. Bytte 1 av batteri cellene under bilen som har sluttet å 
fungere. Derav feil i El-System. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Gjennomgang regnskap med endringer/kommentarer fra forrige 
styremøte. Gjennomgang justert budsjett 2024. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer i klubben:  
 
Ved forrige styremøte var det 748 medlemmer  
Mars – 753 medlemmer  
Økning i antall kvinner – det er gøy!  

 
Rekrutteringstiltak:  
Ny jentesamling knyttet opp mot Oslo Terrengsykkelfestival? 
Kommer tilbake til dette senere.   
 
Mange av klubbens jenter skal til Slettestrand, og vi har vært flinke 
til å dra med jenter fra andre klubber også. Frøy viser initiativ og 
bidrar til bedre miljø, og viser oss på en fin måte også utenom 
sesong.   
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Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Møte med SVV, politi, BYM ble avholdt den 27/2 d.å. Planlegging 
og gjennomføring av landeveisrittene til IF Frøy, NM 2024 i 
sykkelkross, samt Norges Cup 2024 (to ritt). 

Oppfølgning fra forrige møte: 
 
Oppfølgning Godkjent Idrettslag 
 
 
 
 
Oppfølgning manglende utbetaling 
 
 
 
Oppfølgning Leirskallen sykkelpark 
 
 
 
 
Status Styrkeprøven 

 
 
Anne-Mette 
Klokkerud 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 

 
 
Møte med Antidoping Norge er avtalt 16.04.d.å på Skullerudstua 
kl. 18.00. Aldersgrense 15 år, og obligatorisk for 
satsningsgruppene. Jørn sender ut infomail med innkalling til 
klubbens medlemmer. 
 
Saken ble sendt til Forliksrådet i Bærum da Regionen har adresse 
der. Saken gjelder manglende7utilfredsstillende svar i fra Region 
Øst. Møte i Forliksrådet er satt til 17/4-2024. 
 
Status: Ikke noe nytt! 
 
 
 
 
Det er avtalt møte mellom eierklubbene i Styrkeprøven AS 
07.03.d.å. 
 

Innkomne forslag: 
 
Forberedelser til Årsmøte 20/3-24 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klubbmesterskap – Forslag til 
lovendring 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Rapporter fra alle grupper er levert inn. Jørn har sydd disse 
sammen til et utkast til Årsberetning 2023. Gjennomgang av 
utkastet og justeringer som presenteres på årsmøtet 20/3 d.å. 

Vedtak: Styret godkjenner forslag til Budsjett 2024. 

 
Vedtak: Sondre Rokke tildeles fortjenestemerke for sin tredjeplass 
under VM terreng XCE 
 
Vedtak: Dagfinn mottar Pokal for profilering av klubben på en 
positiv måte for sin innsats med Haukuka. 

 
Forslag til endring i klubbens lov – årsmøte 20.03.2024   
Styret foreslår at loven endres slik at styret kan besluttet at det 
arrangeres klubbmesterskap i flere grener enn tempo landevei, 
fellesstart landevei og rundbane terreng.  
 
Begrunnelse:  
Klubben har tradisjon for klubbmesterskap i disse grenene, og det 
finnes også en vandrepokal for sammenlagtvinneren. Samtidig har 
klubben flere nye grener, som utfor, bane, esykling og gravel. Det 
vil være aktuelt med klubbmesterskap i disse grenene. Styret finner 
det fornuftig at dette kan bestemmes av styret for hvert år.  
Paragraf 16 i klubbens lov splittes i to, der paragraf 16 omhandler 
klubbmesterskap og paragraf 17 øvrige sportslige utmerkelser. 
Paragrafer i loven som kommer etter paragraf 17 får ny 
nummerering.  
 
Denne lovteksten foreslås:  
§ 16 Klubbmesterskap  
I klubbmesterskapet i fellesstart landevei, tempo landevei og 
rundbane terreng er det premiering for hver enkelt gren, samt 
sammenlagt premiering i alle aktuelle klasser. Klubbmester 



 

 

Intern Intern 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kontingent 2025 og treningsavgift 
2024 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Swix-tøy til IF Frøy medlemmer 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørn 
Michalsen/ 
Morten 
Forland 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petter Tiltnes 

sammenlagt tildeles sammenlagtvinneren i den klassen med flest 
deltakere.  Klubbmestertroféet er en bronserytter med plakett 
oppsatt av Oslo Sykkel Service AS  
Styret kan beslutte av det kan arrangeres klubbmesterskap også i 
andre offisielle grener inne NCF.  
§ 17 Øvrige sportslige utmerkelser  
Vandrepokal utdeles til den rytter med beste sportslige resultater i 
løpet av sesongen. Vandrepokal tildeles den ungdomsrytter som 
har hatt størst sportslig framgang i løpet av sesongen. 
Ungdomsrytter inkluderer juniorklassen.   
Sportslige utmerkelser avgjøres av styret ved simpelt flertall.  

Kontingenten foreslås uendret i 2025 

Det betyr følgende kontingent: Voksne: 950,- Parasykling: 350,- 
Familie: 1500,- Ungdom (til og med året de fyller 16 år:) 450,- Barn 
(til og med året de fyller 9 år) 150,- Støttemedlemskap: 250,- 

Styret foreslår at treningsavgiften for 2024 økes  

IF Frøy har hatt meget lave treningsavgifter for barn og ungdom i 
forhold til mange andre idrettslag. Det er nå nødvendig å øke den 
for ønsket aktivitetsnivå og best mulig kvalitet på tilbudet til de 
yngste. Treningsavgiften blir likevel moderat sammenlignet med 
andre idretter i vårt område. 

Foreslått treningsavgift er: Barn til og med ni år 600 kroner Barn 
fra ti til tolv år 900 kroner Ungdom fra 13 til 16 år 1600 kroner 

Klubben er opptatt av at ingen skal stoppes av økonomiske 
barrierer for å drive idrett. IF Frøy har derfor knyttet oss opp mot 
Østensjø bydels støtteordning der det er mulig å søke å refusjon av 
medlemskontingent og treningsavgift der det er nødvendig. 

IF Frøy har mottatt tilbud om kjøp av Swix-tøy til 40% på 
veiledende pris. Se tilbud vedlagt av Petter.  

Neste Styremøte Tirsd 09.04.24  
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